
 

 

 

INTERPELLATION OM LANDSTINGETS VINDKRAFTSSATSNING 

 

Interpellation till landstingsstyrelsens ordförande! 
 

När Kalmar läns landsting beslutade om att investera i ett vindkraftverk budgeterades 30 

miljoner kronor till detta. Efter upphandlingen behövdes i själva verket ett tilläggsanslag på 

9,5 miljoner kronor, varför investeringen, med indexuppräkning, landat på drygt 40 miljoner 

kronor. 

  Med en beräknad livslängd på 25 år bygger bärkraften i investeringen helt och hållet på 

fortsatta skattesubventioner vad gäller energiskatt, ersättning med elcertifikat och en nedsatt 

fastighetsskatt, vilket finansieras av övriga elkonsumenter och skattebetalare. 

  Mindre elkraftsproducenter har idag ofta stora problem till följd av låga elpriser och 

ersättningen för de tilldelade elcertifikaten. En vindkraftssatsning från landstingets sida blir 

mot denna bakgrund än mer diskutabel, jämfört med att för skattebetalarnas räkning istället 

upphandla så billig elenergi som möjligt. Närmast katastrofal kan satsningen bli om nämnda 

subventioner försvinner.  

 

Vi vill med anledning av ovanstående ställa följande frågor: 

 

1.) Vad skulle det ekonomiska utfallet bli för Landstinget för vindkraftssatsningen om de 

ovan nämnda subventionerna skulle försvinna? 

 

2.) Har Landstinget någon plan för hur man ska agera om de ovan nämnda subventionerna 

skulle försvinna? 
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